

# 【恐龙大世界】游戏机电玩城设备二手翻新原装八成新以上-京辉科技

产品名称	【恐龙大世界】游戏机电玩城设备二手翻新原装八成新以上-京辉科技
公司名称	广东京辉科技发展有限公司
价格	29970.00/台
规格参数	品牌:京辉科技 型号:恐龙大世界 新旧:八成新以上
公司地址	广东省佛山市顺德区北滘镇顺江社区三乐东路25号集成科创园2栋1002室
联系电话	15911120509 15911120509

## 产品详情

《恐龙大世界》，主要有以下特点：

玩法说明：Play instructions:

- 1.玩家投币，按确定键进入游戏 ( xi)。 1. Players deposit coins and press OK to enter the game.
- 2.玩家控制水枪把柄开始射击，射击前来袭击的各式各样的恐龙，先将其冰冻，冰冻过的恐龙依然是有威胁力的，再次射击消灭恐龙！ 2. The player controls the handle of the water gun and starts shooting at all kinds of dinosaurs coming to attack. Freeze them first. The frozen dinosaurs are still threatening. Shoot again to kill them!
- 3.捡到道具，拥有快速超大水枪射击功能，享受畅快淋漓消灭恐龙的快感！ 3. When you pick up the props, you will have the function of fast super large water gun shooting, and enjoy the pleasure of killing dinosaurs!
- 4.游戏 ( xi)结束，得分数越多，系统出的彩票数越多。 4. At the end of the game, the more points you get, the more lottery tickets the system will issue.

1、 玩家控制水枪把柄开始射击，通过射水方式与陆地及空中的各式各样的恐龙进行攻击，得分数和血量来维持玩家生命值。

1. The player controls the handle of the water gun and starts shooting. He attacks various dinosaurs on land and in the air by shooting water, and gains points and HP to maintain the player's HP.

2、 场景中也有一些隐藏的道具，它们可以制造出非常强力的范围伤害。

2. There are also some hidden props in the scene, which can create very powerful range damage.

3、游 ( xi)中玩家面临各种各样的怪物，不同的怪物会有不同的攻击，玩家的新鲜感与紧张感会更强烈。

3. In the game, players face a variety of monsters, different monsters will have different attacks, and players will feel more fresh and nervous.

4、游 ( xi)内共有多种boss，让玩家极大的挑战乐趣。

4. There are a variety of bosses in the game, which gives players great challenge and fun.